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Uzņēmēju konsultatīvās padomes 
protokols Nr. 1/2023 

 

Ulbroka, “Ulbrokas Pērle” 2023.gada 20.janvārī 

 

 

 

Padomes sēdē piedalās: 

1. Sandijs Krastiņš- padomes priekšsēdētājs; 

2. Aivars Kokts- padomes priekšsēdētāja vietnieks; 

3. Terēza Luksa;  

4. Jānis Kļaviņš;   

5. Everita Ozoliņa;  

6. Rauls Leitis;  

7. Juris Pilipivs; 

Ainārs Vaičulēns – uzaicinātais Ropažu novada domes priekšsēdētāja vietnieks. 

Padomes sēdi vada: Sandijs Krastiņš 

Sēdi protokolē: Sandijs Krastiņš 

 

Darba kārtībā: 

1. Protokolista ievēlēšana. 

2. Sabiedrības līdzdalības projektu izskatīšana un izvirzzīšana uz apstiprināšanu.  

3. Uzņēmēju problēmas, izaicinājumi, priekšlikumi nepieciešamai atbalsts. 

4.Šī brīža pieejamie projekti un atbalsta instrumenti 

5. Viesi no citu novadu Uzņēmēju konsultatiīvajām padomēm. Sadarbība ar pašvaldību, 

Mobilā aplikācija atvērtā uzņēmējiem (Ainārs Vaičulēns)  

6. Divu Padomes locekļu izslēgšana no padomes sastāva pēc pašu vēlēšanās (sakarā ar 

aizņemtību darbos). 

7.Uzņēmēju nākamā sapulce, vieta, biežums. Nākamā Uzņēmēju konsultatīvā padome 

plānota 16.februārī plkst. 10:00 Ulbrokā.  

 

1. Protokolista ievēlēšana. Aivars Kokts izvirza kandidatūru Sandijs Krastiņš 

 

Balso: Par: 7 , Pret: 0, Atturas:  0. 

Lēmums: par kopsapulces protokolistu ievēlēts Sandijs Krastiņš. 
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2. Sabiedrības līdzdalības projektu balsojums 

 
Nr. 
P.k. 

Projekts Projekta apraksts- ideja Piezīmes Balsojum
s 

Lēmums 

1. Mucenieku 

ciema 

identitāte 

Attīstīt Mucenieku ciema identitāti 

“Mucenieki – sēņu vieta”;  izveidot 

ciematā bruģētu centrālo laukumu ar 

Mucenieku identitātes objektu – Lielu 

sēni (3D formā, līdzīga kā 

Zaķumuižas Lielais zaķis) pa vidu. 

Šāds laukums atrastos vietā ar lielāko 

cilvēku plūsmu - iepretim autobusa 

galapunktam, kur visvairāk 

pārvietojas iedzīvotāji un ciema viesi 

un, protams – sēņotāji; 

Jāiesniedz cenu aptauja-  ir 

minēti tikai cipari.  

Realizācijas laiks 6 mēneši 

Uzturēšanas izmaksas nav 

nepieciešamas – jo zāli ap 

objektu pļauj. 

 

Kopējas izmaksas: 10 000 EUR 

 

 

7 PAR Atbalstam 

2. Pontonu 

piestātne 

Sunīšos 

Izveidot pontonu piestātni Juglas 

upes krastā, kas dotu iespēju gan 

atpūsties, baudot upes ainavu, gan 

ērti piekļūt upei, lai aktīvi 

pavadītu laiku uz ūdens. 

Makšķerēsanai, Peldēm, 

iekpāsana SUP un laivu vieta 

Lūgums precizēt, kā rīkosies 

plūdu laikā?... Kur stiprinās, 

vai cels ārā?...Lūgums 

atbildēt uz arhitektes 

jautājumu un precizēt 

vietu...??? 

 

7 PAR Atbalstam 

3. Upesciema 

āra trenažieru 

laukuma 

papildināšana 

Papildinājums jau esošajiem  Atzīme: Tā kā tikko ir 

uzstādīji jau pirmās kārtas 

trenažieri un nav skaidrs kā 

viņus lietos. ( katru dienu 

braucot garām, redzams, ka 

pagaidām aktivitātes nav).  

Kā arī izmaksas – pagājušo 

reizi tika uzstādīti 2 

trenažieri par kopējo summu 

10 000, tagad pa 10 000 ir 

tikai viens. 

Zināms ka pie iepriekšējiem 

trenažieriem bija iebildums, 

ka atbalsta trenažieru 

uzstādīšanu, tikai cita veida 

trenažieriem, kas netika 

ņemts vērā… 

7 PRET NEatbalst

am 

4. Ulbrokas 

pludmales 

volejbola 

zonas 

labiekārtošana 

Tribīnes volejbola sacensībām Jāiesniedz cenu aptauja – ir 

tikai viens pretendents 

Uzturēšanu veiks biedrība, 

kas sniedza projektu. 

Uzstādīšanas laiks ir minēts 

7 PAR Atbalstam 

5. Āra spēka 
trenažiera 
uzstādīšana 
Ulbrokas 
sporta 
kompleksā 

Āra trenažieris  Uzstādīšana pēc projekta 

apstiprināšanas, uzturēšanu 

veic piegādātājs. 

Iesniegts tikai viens 

pretendents. Nav cenu 

aptaujas. 

7 PRET NEatbalst

am 

6. Piemiņas 

parks 

Podkājas 

Mērķis piemiņas taka - pirmā 

pasaules karā kritušo karavīru 

piemiņas vieta 

Nav uzturēšanas izmaksas 

Par šo arī esmu pret… 

Aprakstā ir par jaunajām 

ģimenēm un bērniem, tad 

drīzāk piemiņas takas vietā 

jāveido bērnu laukumi utt.. 

6 PRET/ 
1 
ATTURA
S 

NEatbalst

am 

7. Āra tenisa Stacionāri āra tenisa galdi  Jāiesūta cenu aptauja. 7 PAR Atbalstam 
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galdi 

Silakrogā 

Ir uzstādīšanas laiks 

Nav nepieciešamas papildus 

izmaksas uzturēšanā  
8. Kākciema 

sabiedriskās 

ārtelpas 

sakārtošana 

Parka izveide, nepieciešamas 

topogrāfija un parka 

labiekārtošanas projekts  

Nav minēti pretendenti cenu 

aptaujai 

Izpildēs termiņš – nav 

minēts, bet pieļauju, ka pēc 

projekta apstiprināšanas līdz 

6 mēnešiem 

Nav nepieciešamas 

uzturēšanas izmaksas 

7 PAR Atbalstam 

9. ASFALTA 

SEGUMS - 

PROJEKTS 

Bajāri Ērgļu 

šoseja – 

Bajāru ciems 

autobusa 

galapunts 

Ceļa projekts  Iekļaut novada investīcijas 

un attīstības plānā 

 

Atbalstam bet ar piebildi, ka 

šim ir jābūt kopējā investīciju 

plānā 

 

7 PRET NEatbalst

am 

10. Rotaļu un 

vingrošanas 

elementu 

papildinājums 

pie Līgoparka 

Papildinājums jau esošajam 

parkam. 

Jāpapildina ar siliņiem un 

atkritumu urnām 
7 PAR Atbalstam 

11. Bērnu prieks Aktuāls projekts, kuru uzsākusi 

realizēt Ropažu novada 

pašvaldība realizēt. Līdz ar to 

lēmums nav nepieciešams. 

Lēmums nav nepieciešams 7 
ATTURA
S 

ATTURAS 

12 Skrituļslidas, 
sporta 
inventārs 

Iesniegts pēc termiņa Vairāk komerciāls projekts, 
bet ne sabiedrības 
līdzdalības projekts. Kur 
glabās, kas uzturēs, kas 
iznomās?....Ieteicams meklēt 
finansējumu un atbalstu 
LAD, LIAA, SIF vai citos ES 
projektos. 
Šādu projektu iesorinām 
organizēt pašvaldības sporta 
skolai un iznomāt sporta 
inventāru pa simbiliskām 
samaksā piemēram pie 
Ulbrokas ezera vai Ulbrokas 
vidusskolas (līdzīgi kā 85 
vidusskolas sporta skola 
iznomā slēpes, slidas un ir 
uzklāts ledus luks ar 
uzkopānas tehniku, un 
pārbērbšanās kabīni)  

7 PRET NEatbalst

am 

 

3. Uzņēmēju problēmas, izaicinājumi, priekšlikumi nepieciešamai atbalsts. 

Darba spēka iztrūkums, novada jauniešu nodarbinātība vietējos uzņēmumu darbā, praksē 

un Ēnu dienās.  

Lēmumi: 
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3.1. Nepieciešama vienota ROPAŽU NOVADA UZŅĒMĒJU datu bāzes izveide 

sadarbībai ar aktuālajiem kontaktiem, darbu vakancēm, piedāvātajiem amatiem, un 

nepieciešamo atbalstu no novada vai citiem uzņēmējiem, vai darba spēks... 

3.2. Nepieciešama jaunjā ROPAŽU Mobilajā aplikācijā sadaļa  UZNĒMĒJIEM, 

JAUNIEŠIEM! 

3.3. Nepieciešama uzņēmēju un skolu sadarbība- ĒNU DIENAS visa gada garumā. 

Izveidot uzņēmumu datu bāzi ar piejemām ĒNU DIENAS vakancēm, kontaktiem, un 

apmeklējuma laikiem. (sadarbībā ar Ropažu novadu un skolām). 

Sandijs Krastiņš šo projektu palīdzēs virzīt sadarbībā ar pašvaldību un skolām.  

 

Balso: Par: 7 , Pret: 0, Atturas:  0. 

Lēmums: Virzīt priekšlumus uz Ropažu novada domi, izpildei visus 3 jautājumus (3.1; 

3.2;  un 3.3.)! 

 

4. Šī brīža pieejamie projekti un atbalsta instrumenti. Informatīvs paziņojums. 

LAD projekti – 60 000 EUR gadā  

LIAA projekti  līdz 50-100 000 EUR uzņēmumu digitalizācijai ir pieejami.  

NVA – darbinieku atbasts, līdzfinansējums 

ERAF līdzfinansēti digitālo prasmju kursi mikro, mazajiem uzņēmējiem un 

pašnodarbinātajiem. 

 

Balso: Par: 7 , Pret: 0, Atturas:  0. 

Lēmums: Ropažu novada pašvaldības pārstāviem publicēt novada mājas lapā un visos 

sociālajos tīklos aktuālos iespējamos projektus un finansējuma avotus.  

 

5. Citu novadu Uzņēmēju konsultatīvo padomju pārstāvju pieaicināšana. Sadarbība 

ar pašvaldību, Mobilā aplikācija atvērtā uzņēmējiem (Ainārs Vaičulēns) 

Ainārs Vaičulēns informē, ka jaunā mobilā aplikācija ir atvērta uzņēmējiem, piedāvājumu 

sadaļā var ievietos savus pakalpojumus sadaļās Piedāvājumi, Pasākumus, Tūrisms (dagad 

ir aktīva un pilnveidota).  

Ierosinājums:  

5.1.Piedalīties citu novadu Uzņēmēju konsultatīvajās padomēs, ar   

iespēju sadarboties un veicināt Ropažu novada uzņēmēju attīstību, kā arī aicināt  

citu uzņēmēju konsultatīvās padomes locekļus uz mūsu padomi, kā viesus,  

pieredzes apmaiņai.  

  Balso: Par: 7 , Pret: 0, Atturas:  0. 

Lēmums: iespēju robežās, aicinām visus no citu novadu uzņēmēju konsultatīvajām  

Padomes vadību- pieredzes un sadarbības apmaiņai.  

5.2.Ierosinājums Ropažu novadam nozīmēt uz katru uzņēmēju konsultatīvo padomi 

nozīmēt sekretāru protokolēšanai, lai veicinātu ātrāku informācijas apriti, jo padomes visi 

locekļi un protokolists padomē strādā brīvprātīgi, bez atlīdzības un protokola sastādīšana var 

prasīt zināmu laiku.  

 

  Balso: Par: 7 , Pret: 0, Atturas:  0. 

Lēmums: Ierosinām Ropažu novada pašvaldībai nozīmēt vienu protokolistu, konkrētu 

pārstāvi, kuru var sazvanīt par precīziem sapulces laikiem.  

 

5.3. Katra padome notiek pie cita uzņēmuma (iespēju robežās) viņa teritorijā,  

vai ofisā ar ekskursiju pa uzņēmumu un tādā veidā iepazīsot Ropažu novada  

uzņēmumus, izaicinājumus.  
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6. Divu Padomes locekļa izslēgšana no padomes sastāva pēc pašu vēlēšanās (sakarā ar 

aizņemtību darbos) un pamatojoties uz Uzņēmēju konsultatīvās padomes nolikuma (Iekšjais 

normatīvais akts konsolidētajā redakcijā uz 12.10.2022.) Irosinājums Ropažu novadam veikt 

jaunu amatu izsludināšana novada mājas lapā. 

 

6.1. Viktors Judins vēlas izstāties ģimenes apstākļu un dēļ lielās noslogotības darbā  

 

  Balso: Par: 7 , Pret: 0, Atturas:  0. 

Lēmums: Izlēgt pēc paša vēlēšanās.  

 

 

6.2. Rauls Leitis, vēlas izstāties, jo pārvācās uz dzīvi Kenijā un nebūs iespējas 

apmeklēt sapulces.  

 

  Balso: Par: 7 , Pret: 0, Atturas:  0. 

Lēmums: Izlēgt pēc paša vēlēšanās. Irosinājums Ropažu novadam veikt divu jaunu  

amatu izsludināšana Ropažu novada mājas lapā pamatojoties uz uzņēmēju konsultatīvās 

padomes nolikumu. Novada uzņēmumu speciālistam jāsazinās ar lielajiem uzņēmumiem un 

jāaicina To dalība patstāvīgi padomē, un apzināt visus pagasta uzņēmējus - lai padomi būtu 

pārstāvējuši visi Ropažu novada pagasti. 

 

 

 

7.Uzņēmēju nākamā sapulce, vieta, biežums.  

Sapulces varētu organizēt katra mēneša trešajā ceturtdienā plkst. 10:00 

Ja būs izmaiņas laiki tiks saskaņoti.  

Nākamā Uzņēmēju konsultatīvā padome plānota 16.februārī plkst. 10:00 Ulbrokā.  

 

Balso: Par: 6 , Pret: 1, Atturas:  0. 

Lēmums: Sapulces organizēt katra mēneša trešajā ceturtdienā plkst. 10:00 

 

  

 
Sapulci slēdz plkst. 11:30 
 
Sapulci vadīja: ................................................../Sandijs Krastiņš./ 
 
Protokolēja: ......................................................./Sandjs Krastiņš./ 
 

 


